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PROTOKÓŁ NR LVI/2022 

z sesji Rady Miejskiej w Łobzie, która odbyła się w dniu 26 sierpnia 2022 

roku. 
 

Miejsce obrad: Urząd Miejski w Łobzie sala 21.  

Sesja rozpoczęła się o godz. 900  

 

Transmisja z obrad LVI sesji Rady Miejskiej w Łobzie udostępniona została w Biuletynie 

Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Łobzie www.bip.lobez.pl 

 

Ad. 1 Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum; 

(nagranie: 0:22 - 1:35) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Łobzie Joanna Sienkiewicz otworzyła LVI w obecnej 

kadencji sesję Rady Miejskiej w Łobzie. 

Przywitała przybyłych radnych, a w imieniu Wysokiej Rady przywitała Burmistrza Łobza Piotra 

Ćwikłę, Z-cę Burmistrza Tomasza Sobolewskiego, Skarbnik Gminy Olgę Radziwanowską, 

Sekretarz Gminy Magdalenę Chmurę, kierowników wydziałów Urzędu Miejskiego w Łobzie 

oraz mieszkańców, którzy przebieg sesji mogą śledzić online – za pośrednictwem Biuletynu 

Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Łobzie www.bip.lobez.pl 

Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad poprosiła radnych o potwierdzenie obecności 

poprzez naciśnięcie przycisku „kworum”.  

Uprawnionych do głosowania jest 15 radnych, obecnych 15 radnych. Przewodnicząca Rady 

stwierdziła kworum umożliwiające Radzie podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad. 2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad; 

(nagranie: 1:36 – 1:14:58) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zapytała, czy są wnioski o zmianę porządku obrad.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk na podstawie art. 20 ust. 1a ustawy o 

samorządzie gm. zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad poprzez wyprowadzenie z porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie odwołania Przewodniczącej Rady Miejskiej w Łobzie;  
 
Radna Wiesława Romejko zgłosiła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad dwóch 

projektów uchwał: 

1) projekt uchwały w sprawie wniosku o przeprowadzenie konsultacji społecznych dotyczących 

budowy instalacji biologicznego przetwarzania odpadów (biogazownia) w Gminie Łobez; 

2) projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących budowy 

instalacji biologicznego przetwarzania odpadów (biogazownia) w Gminie Łobez; 

Głos wobec zgłoszonych wniosków zabrali: Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 

Joanna Janicka-Lont; Radna Krystyna Bogucka; Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła; 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Janicka-Lont; Przewodniczący Komisji 

Budżetowej Mariusz Wijatyk; Radna Krystyna Bogucka; Radna Wiesława Romejko; Z-ca 

Burmistrza Tomasz Sobolewski; Radna Wiesława Romejko; Przewodnicząca Komisji Spraw 

Społecznych Joanna Janicka-Lont; Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła; Przewodniczący Komisji 

Terenów Wiejskich Marek Rokosz; Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła; Wiceprzewodnicząca Rady 

Agnieszka Kwolek; Radna Ewa Zwierzchowska; Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pudełko;  

 

 

http://www.bip.lobez.pl/
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Więcej wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. Przewodnicząca Rady zgodnie z paragrafem 

29 ust. 6 statutu gm. Łobez poddała je pod głosowanie w kolejności ich zgłoszenia. 

 

Jako pierwszy - wniosek formalny o zmianę porządku obrad poprzez wyprowadzenie 

(wycofanie) z porządku obrad projektu uchwały w sprawie odwołania Przewodniczącej Rady 

Miejskiej w Łobzie 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 7, PRZECIW:7, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Obecni Niegłosujący: 1;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie nie 

uwzględniła wniosku formalnego o zmianę porządku obrad poprzez wyprowadzenie (wycofanie) 

z porządku obrad projektu uchwały w sprawie odwołania Przewodniczącej Rady Miejskiej  

w Łobzie 

 

Jako drugi - wniosek formalny o zmianę porządku obrad poprzez wprowadzenie do porządku 

obrad dwóch projektów uchwał: 

1) projekt uchwały w sprawie wniosku o przeprowadzenie konsultacji społecznych dotyczących 

budowy instalacji biologicznego przetwarzania odpadów (biogazownia) w Gminie Łobez; 

2) projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących budowy 

instalacji biologicznego przetwarzania odpadów (biogazownia) w Gminie Łobez; 

Wyniki głosowania:  

Za: 9, PRZECIW:6, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie uwzględniła 

wniosek formalny o zmianę porządku obrad poprzez wyprowadzenie do porządku obrad:  

 

1) projektu uchwały w sprawie wniosku o przeprowadzenie konsultacji społecznych 

dotyczących budowy instalacji biologicznego przetwarzania odpadów (biogazownia) 

w Gminie Łobez; 

2) projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących budowy 

instalacji biologicznego przetwarzania odpadów (biogazownia) w Gminie Łobez; 

Wprowadzone projekty uchwał Rada rozpatrzyłaby jako pkt 14 i 15; kolejne punkty porządku 

obrad ulegną renumeracji.  

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad 

wraz z uwzględnionym wnioskiem formalnym.  

 

Wyniki głosowania:  

Za: 12, PRZECIW:3, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie obradować będzie zgodnie z 

porządkiem obrad przesłanym w zawiadomieniu wraz z uwzględnionym wnioskiem formalnymi.  

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum; 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad; 

3. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji; 
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4. Informacja o pracy Burmistrza Łobza w okresie międzysesyjnym; 

5. Informacja dotycząca przygotowania placówek oświatowych prowadzonych przez 

Gminę Łobez do roku szkolnego 2022/2023; 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLIV/343/2018 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 28 czerwca 2018 r. w sprawie ustalenia zasad udzielania 

i rozmiaru obniżek oraz przyznawania zwolnień od obowiązku realizacji 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym 

powierzono stanowiska kierownicze, określenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycieli będących pedagogami, psychologami, 

logopedami, terapeutami pedagogicznymi i doradcami zawodowymi; 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na rok 

2022; 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Łobez na lata 2022 – 2035; 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przejęcia przez Gminę Łobez od Powiatu 

Łobeskiego zadania publicznego w zakresie zarządzania drogą powiatową nr 4327Z 

Suliszewice-Byszewo, odcinek od km 0+030 do km 3+430; 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy dotyczącej części 

nieruchomości gruntowej stanowiącej część działki o nr 94/5; 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy dotyczącej część 

nieruchomości gruntowej stanowiącej część działki o nr 99; 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych dotyczących zmian w statutach sołectw; 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych dotyczących zmiany Statutu Osiedla w Łobzie; 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniosku o przeprowadzenie konsultacji 

społecznych dotyczących budowy instalacji biologicznego przetwarzania odpadów 

(biogazownia) w Gminie Łobez; 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych dotyczących budowy instalacji biologicznego przetwarzania odpadów 

(biogazownia) w Gminie Łobez; 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania Medalu Honorowego Gminy 

Łobez śp. Bogdanowi Góreckiemu; 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa 

Gminy Łobez Panu Tadeuszowi Sikorze; 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie odwołania Przewodniczącej Rady 

Miejskiej w Łobzie; 

19. Pisemne interpelacje i zapytania radnych; 

20. Komunikaty i informacje; 

21. Informacje Przewodniczącej Rady; 

22. Zamknięcie obrad. 

Ad. 3. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji;  

(nagranie: 1:14:59 – 1:16:15) 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poinformowała, że do przyjęcia przez Radę są dwa 

protokoły z poprzednich sesji: 
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1. Protokół Nr 54 z sesji, która odbyła się 29 czerwca 2022 r. (sesja zwyczajna); 

2. Protokół Nr 55 z sesji, która odbyła się 20 lipca 2022 r. (sesja nadzwyczajna). 

 

Protokoły zostały wyłożone do wglądu w biurze Rady Miejskiej, w Biuletynie Informacji 

Publicznej oraz przed dzisiejszymi obradami.  
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że do wymienionych protokołów nie wniesiono 

zastrzeżeń ani poprawek. W związku z tym poddała je pod głosowanie.  

 

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie przyjęła protokoły  

z poprzednich sesji. 

 

- Przerwa 10 minut- 

 

Po przerwie Przewodnicząca Rady stwierdziła quorum i wznowiła obrady LVI sesji Rady 

Miejskiej w Łobzie 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Agnieszka Kwolek zgłosiła wniosek o zmianę porządku obrad, 

poprzez przeniesienie projektu uchwały w sprawie odwołania Przewodniczącej Rady Miejskiej 

w Łobzie wymienionego w pkt 18 do rozpatrzenia jako pkt 7, kolejne punkty porządku obrad 

ulegną renumeracji.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała pod głosowanie zgłoszony wniosek formalny  

 

Wyniki głosowania:  

Za: 14, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Obecni Niegłosujący: 1;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie uwzględniła 

wniosek formalny, dotyczący przeniesienia projektu uchwały w sprawie odwołania 

Przewodniczącej Rady Miejskiej w Łobzie z pkt 18 do pkt. 7, kolejne punkty porządku obrad 

ulegną renumeracji.  

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad 

wraz z uwzględnionym wnioskiem formalnym.  

 

Wyniki głosowania:  

Za: 14, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Obecni Niegłosujący: 1;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie obradować będzie zgodnie z 

porządkiem obrad przesłanym w zawiadomieniu wraz z uwzględnionym wnioskiem formalnymi 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum; 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad; 

3. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji; 

4. Informacja o pracy Burmistrza Łobza w okresie międzysesyjnym; 
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5. Informacja dotycząca przygotowania placówek oświatowych prowadzonych przez 

Gminę Łobez do roku szkolnego 2022/2023; 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLIV/343/2018 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 28 czerwca 2018 r. w sprawie ustalenia zasad udzielania 

i rozmiaru obniżek oraz przyznawania zwolnień od obowiązku realizacji 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym 

powierzono stanowiska kierownicze, określenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycieli będących pedagogami, psychologami, 

logopedami, terapeutami pedagogicznymi i doradcami zawodowymi; 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie odwołania Przewodniczącej Rady 

Miejskiej w Łobzie; 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na rok 

2022; 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Łobez na lata 2022 – 2035; 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przejęcia przez Gminę Łobez od Powiatu 

Łobeskiego zadania publicznego w zakresie zarządzania drogą powiatową nr 4327Z 

Suliszewice-Byszewo, odcinek od km 0+030 do km 3+430; 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy dotyczącej części 

nieruchomości gruntowej stanowiącej część działki o nr 94/5; 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy dotyczącej część 

nieruchomości gruntowej stanowiącej część działki o nr 99; 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych dotyczących zmian w statutach sołectw; 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych dotyczących zmiany Statutu Osiedla w Łobzie; 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniosku o przeprowadzenie konsultacji 

społecznych dotyczących budowy instalacji biologicznego przetwarzania odpadów 

(biogazownia) w Gminie Łobez; 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych dotyczących budowy instalacji biologicznego przetwarzania odpadów 

(biogazownia) w Gminie Łobez; 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania Medalu Honorowego Gminy 

Łobez śp. Bogdanowi Góreckiemu; 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa 

Gminy Łobez Panu Tadeuszowi Sikorze; 

19. Pisemne interpelacje i zapytania radnych; 

20. Komunikaty i informacje; 

21. Informacje Przewodniczącej Rady; 

22. Zamknięcie obrad. 

Ad. 4. Informacja o pracy Burmistrza Łobza w okresie międzysesyjnym; 

(nagranie: 1:22:17 – 1:27:28) 

Informację w powyższej sprawie radni otrzymali na piśmie – stanowi ona załącznik do protokołu.  

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję.  
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Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła udzielił odpowiedzi na pytania Radnych wobec wymienionej 

Informacji.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Ad. 5 Informacja dotycząca przygotowania placówek oświatowych prowadzonych przez 

Gminę Łobez do roku szkolnego 2022/2023; 

(nagranie: 1:27:29 – 1:39:42) 

Informację w powyższej sprawie radni otrzymali na piśmie – stanowi ona załącznik do protokołu.  

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję.  

Głos w dyskusji zabrali: Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Janicka-Lont; 

Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pudełko. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Ad. 6 Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLIV/343/2018 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 28 czerwca 2018 r. w sprawie ustalenia zasad udzielania 

i rozmiaru obniżek oraz przyznawania zwolnień od obowiązku realizacji tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska 

kierownicze, określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 

będących pedagogami, psychologami, logopedami, terapeutami pedagogicznymi 

i doradcami zawodowymi; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. Był 

on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

 

(nagranie: 1:39:43 – 1:43:45) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję. 

Pytań i uwag nie wniesiono.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Janicka - Lont przedstawiła opinię komisji 

stałych wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku 

głosowania podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę Nr XLIV/343/2018 Rady Miejskiej w Łobzie 

z dnia 28 czerwca 2018 r. w sprawie ustalenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek oraz 

przyznawania zwolnień od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze, określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli będących pedagogami, psychologami, 

logopedami, terapeutami pedagogicznymi i doradcami zawodowymi; 

 

UCHWAŁA NR LVI/365/2022 
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zmieniająca uchwałę Nr XLIV/343/2018 Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 28 czerwca 2018 r. 

w sprawie ustalenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek oraz przyznawania zwolnień od 

obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, 

którym powierzono stanowiska kierownicze, określenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycieli będących pedagogami, psychologami, logopedami, 

terapeutami pedagogicznymi i doradcami zawodowymi; - stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 7 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie odwołania Przewodniczącej Rady 

Miejskiej w Łobzie; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. Był 

on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

 

(nagranie: 1:43:46 – 3:38:40) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poinformowała, że w dniu 12 sierpnia 20122 r.  

w biurze Rady Miejskiej w Łobzie został złożony projekt uchwały w sprawie odwołania 

Przewodniczącej Rady Miejskiej w Łobzie, pod którym podpisało się pięciu radnych. Projekt ten 

spełnia wymogi formalne wniosku o odwołanie Przewodniczącej Rady.  

 

a) dyskusja nad wnioskiem; 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję. 

Głos w dyskusji zabrali: Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Janicka-Lont; 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk; Radna Krystyna Bogucka; Burmistrz 

Łobza Piotr Ćwikła; Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk; Burmistrz Łobza 

Piotr Ćwikła; Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz; Radna Leokadia 

Włodarz; Radna Ewa Zwierzchowska; Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna 

Janicka-Lont; Radna Krystyna Bogucka; Wiceprzewodnicząca rady Agnieszka Kwolek; 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk; Przewodnicząca Rady Joanna 

Sienkiewicz; Wiceprzewodnicząca rady Agnieszka Kwolek; Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła; 

Radna Krystyna Bogucka; Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz 

 

Więcej głosów nie zabrano. Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Janicka - Lont przedstawiła opinię komisji 

stałych wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

 

b) powołanie komisji skrutacyjnej, 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poinformowała, że art. 19 ust. 4 ustawy o samorządzie 

gminnym stanowi, iż odwołanie przewodniczącego i wiceprzewodniczących następuje na 

wniosek co najmniej ¼ ustawowego składu rady gminy, bezwzględną większością głosów w 

obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady, w głosowaniu tajnym. Sposób 

przeprowadzania głosowania tajnego uregulowany jest w § 41 Statutu Gminy Łobez, który 

określa, że: 

 

 „1. Głosowanie tajne obowiązuje w przypadkach określonych w ustawie. 

  2. Głosowanie tajne przeprowadza komisja skrutacyjna wybrana na sesji spośród radnych.  

Komisja wybiera ze swego składu przewodniczącego. 

 3. Komisja przed przystąpieniem radnych do głosowania objaśnia sposób głosowania i 

przeprowadza je odczytując kolejno nazwiska radnych z listy obecności. 
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4. Radni głosują za pomocą kart ostemplowanych pieczęcią Rady. Za głosy ważne uznaje się te, 

które oddano w sposób każdorazowo określany dla danego głosowania. 

5. Po przeliczeniu głosów przewodniczący komisji skrutacyjnej odczytuje protokół podając 

wyniki głosowania. 

6. Karty z oddanymi głosami i protokół z głosowania stanowią załącznik do protokołu sesji.” 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zaproponowała powołanie Komisji w trzyosobowym 

składzie. Innych propozycji nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie propozycję o powołaniu Komisji Skrutacyjnej w 

trzyosobowym składzie. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 14, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Obecni Niegłosujący: 1 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku 

głosowania powołała Komisję Skrutacyjną w trzyosobowym składzie. 

 

Przystąpiono do zgłaszania kandydatów do Komisji Skrutacyjnej.  

Zgłoszono kandydatury następujących radnych: Katarzyny Rzepkowskiej, Marka Rokosza  

i Joanny Janickiej - Lont. Wszyscy radni wyrazili zgodę na kandydowanie. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie zaproponowany skład Komisji Skrutacyjnej. 

Wyniki głosowania:  

Za: 14, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Obecni Niegłosujący: 1 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że w wyniku głosowania jawnego, Rada 

Miejska powołała Komisję Skrutacyjną do przeprowadzenia głosowania w sprawie wniosku  

o odwołanie radnej z funkcji Przewodniczącej Rady Miejskiej w Łobzie w następującym 

składzie: 

 

1. Radna Katarzyna Rzepkowska; 

2. Radny Marek Rokosz; 

3. Radna Joanna Janicka – Lont;  

 

Przewodnicząca obrad poprosiła Komisję Skrutacyjną o przystąpienie do pracy  

i przygotowanie kart do głosowania następnie ogłosiła przerwę do czasu powrotu Komisji na 

salę. 

 

Po przerwie. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz wznowiła obrady LVI sesji Rady Miejskiej w Łobzie 

stwierdziła qworum. Następnie oddała głos Komisji Skrutacyjnej.  

Radny Marek Rokosz Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej poinformował o ukonstytuowaniu 

się komisji, przedstawił zasady głosowania wniosku w sprawie odwołania radnej Joanny 

Sienkiewicz z funkcji Przewodniczącej Rady Miejskiej w Łobzie. Są one następujące: 

 

1. Odwołanie przewodniczącej rady następuje bezwzględną większością głosów w obecności co 

najmniej połowy ustawowego składu rady, w głosowaniu tajnym. 

2. Głosowanie przeprowadza Komisja Skrutacyjna w sposób określony w § 41 Statutu Gminy 

Łobez. 

3. Na sesji obecnych jest 15 radnych.   
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4. Radna Joanna Sienkiewicz nie uczestniczy w głosowaniu nad wnioskiem, ze względu na to, 

iż dotyczy to jej interesu prawnego.  (wyrok NSA z dnia 25 stycznia 2010r. II OSK 1865/09). 

5. Minimalna liczba głosów niezbędna do odwołania z funkcji Przewodniczącej Rady wynosi 8. 

6. Karty do głosowania sporządzone według jednolitej formy zawierają brzmienie: „Karta do 

głosowania w sprawie wniosku o odwołanie radnej z funkcji Przewodniczącej Rady Miejskiej 

w Łobzie” oraz pytanie „Czy jesteś za odwołaniem radnej Joanny Sienkiewicz z funkcji 

Przewodniczącej Rady Miejskiej w Łobzie?”. Pod pytaniem znajdują się dwie jednakowe 

kratki: przy jednej umieszczony jest wyraz „TAK”, przy drugiej wyraz „NIE”.  

7. Radny głosuje poprzez postawienie znaku „X” w kratce przy odpowiedzi, za którą się 

opowiada. 

8. Postawienie znaku „X” w dwóch kratkach lub niepostawienie znaku „X” w żadnej kratce 

powoduje nieważność głosu. 

9. Kart całkowicie przedartych nie bierze się pod uwagę. 

10.  Przewodniczącą uważa się za odwołaną, jeżeli w głosowaniu za jej odwołaniem 

opowiedziało się (znaków „X” w kratce przy wyrazie „TAK”), minimum 8 radnych. 

 

Wobec powyższych zasady pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

c) głosowanie tajne. 

 

Przystąpiono do aktu głosowania. Przebiegało ono następująco: 

Członek Komisji Skrutacyjnej Radna Katarzyna Rzepkowska odczytywała kolejno nazwiska 

radnych z listy obecności. Radny odbierał kartę do głosowania, udawał się w miejsce 

zapewniające tajność głosowania, dokonywał aktu głosowania, po czym wrzucał swój głos do 

urny. 

 

Po zakończeniu głosowania Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę w obradach do czasu 

zakończenia pracy przez Komisję Skrutacyjną.   

 

Po przerwie. 

Przewodnicząca Rady wznowiła obrady LVI sesji Rady Miejskiej w Łobzie stwierdziła qworum. 

Następnie oddała głos Komisji Skrutacyjnej.  

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Marek Rokosz odczytał Protokół Komisji z ustalenia 

wyników głosowania wniosku w sprawie odwołania radnej Joanny Sienkiewicz z funkcji 

Przewodniczącej Rady Miejskiej w Łobzie przeprowadzonego na sesji w dniu 26 sierpnia 2022 

roku. 

Komisja skrutacyjna w składzie: 
1. Przewodniczący  - Marek Rokosz 

2. Członek               - Katarzyna Rzepkowska 

3. Członek               - Joanna Janicka - Lont 
 

po wyjęciu kart z urny i ich przeliczeniu s t w i e r d z a, co następuje: 

 
1. Liczba radnych obecnych na sesji 15;  

2. Liczba radnych uprawnionych do głosowania 14; 

3. Minimalna liczba głosów niezbędna do odwołania z funkcji Przewodniczącego Rady wynosi 

8; 

4. Liczba radnych, którym wydano karty do głosowania 14; 

5. Liczba kart wyjętych z urny 14; 

6. Liczba głosów nieważnych 0; 

7. Liczba głosów ważnych 14; 

8. Liczba głosów ważnie oddanych za odwołaniem Przewodniczącej Rady 5; 
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9. Liczba głosów ważnie oddanych przeciw odwołaniu Przewodniczącej Rady 9. 

 

Wobec powyższego Komisja stwierdziła, że wniosek w sprawie odwołania radnej Joanny 

Sienkiewicz z funkcji Przewodniczącej Rady Miejskiej w Łobzie nie uzyskał minimalnej 

liczby głosów określonej w pkt. 3 i w związku z tym radna nie została odwołana z funkcji 

Przewodniczącej Rady Miejskiej w Łobzie. 

 

Karty z głosowania są załącznikami do niniejszego protokołu.  

Na tym protokół zakończono i podpisano: 

1. Przewodniczący  - Marek Rokosz 

2. Członek               - Katarzyna Rzepkowska 

3. Członek               - Joanna Janicka - Lont 
Protokół powyższy stanowi załącznik do protokołu  

 

Wynik głosowania zadecydował, że uchwała w sprawie odwołania Przewodniczącej Rady 

Miejskiej w Łobzie nie została podjęta. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz mając na uwadze wynik głosowania, podziękowała 

Radnym za zaufanie.  

Ad. 8 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na rok 2022. 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. Był 

on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

 

(nagranie: 3:38:41– 3:41:50) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję. 

Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska projektu uchwały – stanowi ona załącznik do protokołu. 

Pytań i uwag nie wniesiono.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Janicka - Lont przedstawiła opinię komisji 

stałych wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 14, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni:1 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na rok 

2022 

UCHWAŁA NR LVI/366/2022 

w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na rok 2022 - stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 9 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Łobez na lata 2022 – 2035. 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Był 

on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

 

(nagranie: 3:41:51 - 3:46:47) 
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Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - otworzyła dyskusję. 

Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska zgłosiła autopoprawkę Burmistrza do niniejszego 

projektu uchwały – stanowi ona załącznik do protokołu. 

Głos w dyskusji zabrali: Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk; Skarbnik Gminy 

Olga Radziwanowska; Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz; Skarbnik 

Gminy Olga Radziwanowska. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - zamknęła dyskusję.  

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Janicka - Lont przedstawiła opinię komisji 

stałych wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Wyniki głosowania:  

Za: 14, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni: 1. 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Łobez na lata 2022 – 2035. 

UCHWAŁA NR LVI/367/2022 

w sprawie w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łobez na lata 2022– 

2035. - stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad. 10 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przejęcia przez Gminę Łobez od Powiatu 

Łobeskiego zadania publicznego w zakresie zarządzania drogą powiatową nr 4327Z 

Suliszewice-Byszewo, odcinek od km 0+030 do km 3+430; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Był 

on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

 

(nagranie: 3:46:05 - 3:49:15) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - otworzyła dyskusję. 

Głos w dyskusji zabrali: Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz; Burmistrz 

Łobza Piotr Ćwikła.  

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - zamknęła dyskusję.  

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Janicka - Lont przedstawiła opinię komisji 

stałych wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Za: 14; PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni: 1. 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie przejęcia przez Gminę Łobez od 
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Powiatu Łobeskiego zadania publicznego w zakresie zarządzania drogą powiatową nr 4327Z 

Suliszewice-Byszewo, odcinek od km 0+030 do km 3+430; 

UCHWAŁA NR LVI/368/2022 

w sprawie przejęcia przez Gminę Łobez od Powiatu Łobeskiego zadania publicznego w 

zakresie zarządzania drogą powiatową nr 4327Z Suliszewice-Byszewo, odcinek od km 

0+030 do km 3+430; - stanowi załącznik do protokołu 

Ad. 11 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy dotyczącej części 

nieruchomości gruntowej stanowiącej część działki o nr 94/5; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Był 

on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 3:49:16 - 4:00:47) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - otworzyła dyskusję. 

Głos w dyskusji zabrali: Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Janicka – Lont; 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk; Przewodnicząca Komisji Spraw 

Społecznych Joanna Janicka – Lont; Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk; 

Radna Wiesława Romejko; Kierownik Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami 

Krystyna Rusak; Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła; Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pudełko;  

Więcej głosów nie zabrano. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - zamknęła dyskusję.  

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Janicka - Lont przedstawiła opinię komisji 

stałych wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Wyniki głosowania:  

Za: 13; PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 1; Nieobecni: 1. 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy dotyczącej części nieruchomości 

gruntowej stanowiącej część działki o nr 94/5; 

UCHWAŁA NR LVI/371/2022 

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy dotyczącej części nieruchomości gruntowej stanowiącej część działki 

o nr 94/5; - stanowi załącznik do protokołu 

- Przerwa 10 minut - 

 

Po przerwie, obrady wznowiła (z powodu nieobecności Przewodniczącej Rady Joanny 

Sienkiewicz) Wiceprzewodnicząca Rady Agnieszka Kwolek. 

 

Ad. 12 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy dotyczącej część 

nieruchomości gruntowej stanowiącej część działki o nr 99; 
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Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Był 

on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 4:01:54 - 4:06:16) 

Wiceprzewodnicząca Rady Agnieszka Kwolek - otworzyła dyskusję. 

Głos w dyskusji zabrali: Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Janicka – Lont; 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk;  

Więcej głosów nie zabrano. 

Wiceprzewodnicząca Rady Agnieszka Kwolek - zamknęła dyskusję.  

 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Agnieszka Kwolek poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Wyniki głosowania:  

Za: 11, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 1; Obecni Niegłosujący: 1; Nieobecni: 2. 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Agnieszka Kwolek stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy dotyczącej część nieruchomości 

gruntowej stanowiącej część działki o nr 99; 

UCHWAŁA NR LVI/372/2022 

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy dotyczącej część nieruchomości gruntowej stanowiącej część działki o nr 

99; - stanowi załącznik do protokołu 

Ad. 13 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych dotyczących zmian w statutach sołectw; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Był 

on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 4:06:17 – 4:07:50) 

Wiceprzewodnicząca Rady Agnieszka Kwolek - otworzyła dyskusję. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Wiceprzewodnicząca Rady Agnieszka Kwolek - zamknęła dyskusję.  

 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Agnieszka Kwolek poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Wyniki głosowania:  

Za: 11, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 1; Nieobecni: 3. 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Agnieszka Kwolek stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych dotyczących zmian w statutach sołectw; 

UCHWAŁA NR LVI/373/2022 
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w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących zmian w statutach 

sołectw; stanowi załącznik do protokołu 

Ad. 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych dotyczących zmiany Statutu Osiedla w Łobzie; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Był 

on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 4:07:51 - 4:10:27) 

Wiceprzewodnicząca Rady Agnieszka Kwolek - otworzyła dyskusję. 

Omówienia projektu uchwały dokonała Sekretarz Gminy Magdalena Chmura.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Wiceprzewodnicząca Rady Agnieszka Kwolek - zamknęła dyskusję.  

 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Agnieszka Kwolek poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Wyniki głosowania:  

Za: 11, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 1; Nieobecni: 3. 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Agnieszka Kwolek stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych dotyczących zmiany Statutu Osiedla w Łobzie; 

UCHWAŁA NR LVI/374/2022 

w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących zmiany Statutu Osiedla 

w Łobzie; - stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad. 15 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniosku o przeprowadzenie konsultacji 

społecznych dotyczących budowy instalacji biologicznego przetwarzania odpadów 

(biogazownia) w Gminie Łobez; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Był 

on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 4:10:28 - 5:04:33) 

Wiceprzewodnicząca Rady Agnieszka Kwolek - otworzyła dyskusję. 

Głos w dyskusji zabrali: Radna Wiesława Romejko; Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła; Z-ca 

Burmistrza Tomasz Sobolewski; Radna Wiesława Romejko; Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła; 

Radna Wiesława Romejko; Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pudełko; Radna Wiesława 

Romejko; Z-ca Burmistrza Tomasz Sobolewski; Wiceprzewodnicząca Rady Agnieszka Kwolek; 

Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła; Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk; Burmistrz 

Łobza Piotr Ćwikła; Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Janicka – Lont; 

Wiceprzewodnicząca Rady Agnieszka Kwolek;  Z-ca Burmistrza Tomasz Sobolewski; 

Więcej głosów nie zabrano. 

Wiceprzewodnicząca Rady Agnieszka Kwolek - zamknęła dyskusję.  

 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Wiceprzewodnicząca Rady Agnieszka Kwolek poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Wyniki głosowania:  

Za: 7, PRZECIW:2, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 1; Nieobecni: 5. 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Agnieszka Kwolek stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie wniosku o przeprowadzenie 

konsultacji społecznych dotyczących budowy instalacji biologicznego przetwarzania odpadów 

(biogazownia) w Gminie Łobez; 

UCHWAŁA NR LVI/369/2022 

w sprawie wniosku o przeprowadzenie konsultacji społecznych dotyczących budowy 

instalacji biologicznego przetwarzania odpadów (biogazownia) w Gminie Łobez; - stanowi 

załącznik do protokołu 

Ad. 16 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych dotyczących budowy instalacji biologicznego przetwarzania odpadów 

(biogazownia) w Gminie Łobez; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Był 

on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 5:04:34 - 5:12:38) 

Wiceprzewodnicząca Rady Agnieszka Kwolek - otworzyła dyskusję. 

Radna Wiesława Romejko zgłosiła autopoprawkę do niniejszego projektu uchwały – stanowi 

ona załącznik do protokołu. 

Głos w dyskusji zabrali: Z-ca Burmistrza Tomasz Sobolewski; Przewodnicząca Komisji Spraw 

Społecznych Joanna Janicka – Lont; Radna Wiesława Romejko; Z-ca Burmistrza Tomasz 

Sobolewski; 

Więcej głosów nie zabrano. 

Wiceprzewodnicząca Rady Agnieszka Kwolek poddała pod głosowanie zgłoszoną przez radną 

Wiesławę Romejko autopoprawkę do projektu uchwały. 

Wyniki głosowania:  

Za: 7, PRZECIW:2, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 1; Nieobecni: 5. 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Agnieszka Kwolek stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie 

uwzględniła zgłoszoną autopoprawkę do projektu uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady Agnieszka Kwolek - zamknęła dyskusję.  

 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Agnieszka Kwolek poddała projekt uchwały wraz z autopoprawką 

pod głosowanie.  

Wyniki głosowania:  

Za: 8; PRZECIW:2, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni: 5. 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 
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Wiceprzewodnicząca Rady Agnieszka Kwolek stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych dotyczących budowy instalacji biologicznego przetwarzania odpadów 

(biogazownia) w Gminie Łobez; 

UCHWAŁA NR LVI/370/2022 

w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących budowy instalacji 

biologicznego przetwarzania odpadów (biogazownia) w Gminie Łobez;- stanowi załącznik 

do protokołu 

Ad. 17 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania Medalu Honorowego Gminy 

Łobez śp. Bogdanowi Góreckiemu; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Był 

on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 5:12:39 - 5:17:02) 

Wiceprzewodnicząca Rady Agnieszka Kwolek - otworzyła dyskusję. 

Głos w dyskusji zabrali: Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła; Przewodnicząca Komisji Spraw 

Społecznych Joanna Janicka – Lont; Wiceprzewodnicząca Rady Agnieszka Kwolek; Radna 

Wiesława Romejko; 

 

Więcej głosów nie zabrano. 

Wiceprzewodnicząca Rady Agnieszka Kwolek - zamknęła dyskusję.  

 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Agnieszka Kwolek poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Wyniki głosowania:  

Za: 10; PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni: 5. 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Agnieszka Kwolek stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie nadania Medalu Honorowego Gminy 

Łobez śp. Bogdanowi Góreckiemu; 

UCHWAŁA NR LVI/375/2022 

w sprawie nadania Medalu Honorowego Gminy Łobez śp. Bogdanowi Góreckiemu; - 

stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad. 18 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa 

Gminy Łobez Panu Tadeuszowi Sikorze; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Był 

on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 5:17:03 - 5:25:33) 

Wiceprzewodnicząca Rady Agnieszka Kwolek - otworzyła dyskusję. 

Głos w dyskusji zabrali: Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła; Wiceprzewodnicząca Rady Agnieszka 

Kwolek; Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Janicka – Lont; Przewodniczący 
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Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz; Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

Ryszard Krzęćko; Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła; 

Więcej głosów nie zabrano. 

Wiceprzewodnicząca Rady Agnieszka Kwolek - zamknęła dyskusję.  

 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Agnieszka Kwolek poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Wyniki głosowania:  

Za: 10; PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni: 5. 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Agnieszka Kwolek stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku 

głosowania podjęła uchwałę w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa Gminy Łobez Panu 

Tadeuszowi Sikorze; 

UCHWAŁA NR LVI/376/2022 

w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa Gminy Łobez Panu Tadeuszowi Sikorze; - 

stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad. 19 Pisemne interpelacje i zapytania radnych. 

Interpelacje i zapytania składa się na piśmie do Przewodniczącego Rady, który przekazuje je 

niezwłocznie Burmistrzowi i Burmistrz lub osoba przez niego wyznaczona, jest zobowiązana 

udzielić odpowiedzi na piśmie nie później niż w terminie 14 dni od dnia otrzymania interpelacji 

lub zapytania. 

 

(nagranie: 5:25:34 – 5:26:58) 

Radna Wiesława Romejko poinformowała, że wystąpi z pisemną interpelacją do p. Burmistrza 

w sprawie bezprzetargowej sprzedaży nieruchomości dla Związku. 

Więcej zgłoszeń nie wniesiono. Wiceprzewodnicząca Rady zamknęła pkt 19.  

 

Ad. 20 Komunikaty i informacje. 

(nagranie: 5:26:59 – 5:27:13) 

Wobec braku zgłoszeń. Wiceprzewodnicząca Rady zamknęła pkt 20. 

 

Ad. 21 Informacje Przewodniczącej Rady. 

(nagranie: 5:27:14 – 5:28:37) 

Wiceprzewodnicząca Rady Agnieszka Kwolek poinformowała, że Przewodnicząca Rady Joanna 

Sieniewicz przedłożyła listę spotkań i wydarzeń, w których wzięła udział w działalności 

międzysesyjnej. 

 

Ad. 22 Zamknięcie obrad. 

(nagranie: 5:28:38 – 5:28:52) 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Agnieszka Kwolek stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie 

zrealizowała porządek obrad. W związku z tym zamknęła LVI sesję Rady Miejskiej w Łobzie. 
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Zakończenie obrad: godz. 15:14  

      

(Płyta CD z nagraniem i konwersją zapisu audio na tekst LVI sesji Rady Miejskiej w Łobzie 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.) 

      

 

Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu. 

 

 

                                                                         Przewodniczyła: 

        (od pkt 1 do pkt 11) 

                                                                        Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 

                                                                                             Joanna Sienkiewicz 

 

 

 

Przewodniczyła: 

(od pkt 12 do pkt 22) 

 

                                                                        Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej 

 

                                                                                             Agnieszka Kwolek 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Aneta Dajnowska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


